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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς: 

- Υπουργό Υγείας, κ. Αδ. Γεωργιάδη

- Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κ. Χατζηδάκη

Θέμα: «Λύσεις για τις δημόσιες δομές υγείας στη Δυτική Μακεδονία»

Την  3η Σεπτεμβρίου  2024  η  Πανελλήνια  Ομοσπονδία  Εργαζομένων  Δημοσίων

Νοσοκομείων  (ΠΟΕΔΗΝ)  εξέδωσε  την  Ανακοίνωση1 «Μεγάλη  έρευνα της  ΠΟΕΔΗΝ  σε  29

Νοσοκομεία  και  14  Κ.Υ.  της  Βορείου  Ελλάδας  με  τα  προβλήματα  σε  προσωπικό  και  υποδομές».  Στο

περιεχόμενό  της  περιλαμβάνεται  ειδική  Ενότητα  για  τη  Δυτική  Μακεδονία και  ειδικότερα

σημειώνονται τα κάτωθι:

«ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ:

1.  ΚΟΖΑΝΗ: Οι  ελλείψεις  του  Ιατρικού  προσωπικού  καλύπτονται  κυρίως  από  ιδιώτες

γιατρούς  με  μπλοκάκι,  ή  μετακινήσεις  από  άλλα  Νοσοκομεία  για  τις  εφημερίες.  Ελλείψεις

υπάρχουν σε όλες τις  ειδικότητες και κυρίως έλλειψη υπάρχει  από Ψυχιάτρους όπου εργάζεται

μόνο ένας μόνιμος. Από την 7Κ προκήρυξη για προσλήψεις το μεγαλύτερο ποσοστό επιτυχόντων

ήδη  εργάζονται  ως  Επικουρικό  προσωπικό  το  οποίο  μονιμοποιείται.  Επίσης  το  βοηθητικό

προσωπικό είναι από τα προγράμματα του ΟΑΕΔ με ότι  συνεπάγεται αυτό. Στην καθαριότητα

υπάρχει  εργολάβος  και  στην  φύλαξη  το  ίδιο  και  από  προγράμματα  ΟΑΕΔ.  Στο  Νοσοκομείο

υπάρχουν 4 χειρουργικές αίθουσες αναπτυγμένες και καθημερινά λειτουργούν 2-3. Υπάρχει 1 ΜΕΘ

η οποία έχει 6 κλίνες και λειτουργούν οι 4.

2.  ΠΤΟΛΕΜΑΪΔΑ: Στο  Νοσοκομείο  υπάρχει  μεγάλη  έλλειψη  κυρίως  σε  ανθρώπινο

δυναμικό. Από το Ιατρικό προσωπικό χρειάζονται Αναισθησιολόγοι, Εντατικολόγοι και ιδιαίτερα

Παθολόγοι. Επίσης υπάρχει μεγάλη έλλειψη Παραϊατρικού προσωπικού. Με την προκήρυξη 7Κ θα
1 https://www.poedhn.gr/anakoinoseis/item/8435-megali-erevna-tis-poedin-se-29-nosokomeia-kai-14-ky-tis-voreiou-
elladas-me-ta-provlimata-se-prosopiko-kai-ypodomes 
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προσληφθούν 16 άτομα που ήδη εργάζονται ως επικουρικοί και άλλοι μόνιμοι. Υπάρχει έλλειψη σε

ΤΕ  και  ΔΕ  νοσηλευτών.  Υπάρχει  μία  ΜΕΘ  με  6  κλίνες  αλλά  δεν  λειτουργεί  λόγω  έλλειψης

προσωπικού. Κτιριακά προβλήματα δεν υπάρχουν γιατί έχει γίνει ανακαίνιση του Νοσοκομείου.

3.  ΓΡΕΒΕΝΑ: Στο  Νοσοκομείο  η  έλλειψη  που  υπάρχει  είναι  περισσότερο  στο  Ιατρικό

προσωπικό και ιδιαίτερα στους Παθολόγους γιατί είναι μόνο δύο και ένας με μπλοκάκι παροχής

υπηρεσιών. Επίσης υπάρχει έλλειψη και στους Ακτινολόγους είναι δύο μόνιμοι και μία ακόμη που

κάνει εφημερίες. Οι χειρουργικές αίθουσες είναι 2 και τώρα εξοπλίζεται και τρίτη αίθουσα. ΜΕΘ

δεν υπάρχει στο Νοσοκομείο. Για τις προσλήψεις της προκήρυξης 7Κ 3 άτομα προσλαμβάνονται

Νοσηλευτικό προσωπικό εκ των οποίων τα δύο εργάζονται ήδη στο Νοσοκομείο με άλλες μορφές

σύμβασης και το ένα είναι καινούργιο. Προκηρύξεις βγαίνουν συνεχώς για όλες τις ειδικότητες

όπως και για τους γιατρών αλλά βαίνουν άγονες. Κτιριακά προβλήματα δεν υπάρχουν όπως και τα

ιατρικά μηχανήματα λειτουργούν κανονικά.

4.  ΚΑΣΤΟΡΙΑ: Υπάρχει  μόνο  έλλειψη  στους  Αναισθησιολόγους  γιατί  υπάρχουν  4

οργανικές θέσεις και υπηρετεί ένας,  μία επικουρικός και ένας με μπλοκάκι. Το Νοσοκομείο δεν

αντιμετωπίζει  ιδιαίτερα  προβλήματα.  Ελλείψεις  δεν  υπάρχουν  από  προσωπικό,  τα  ιατρικά

μηχανήματα λειτουργούν κανονικά, κτιριακά προβλήματα δεν υπάρχουν.

5. ΦΛΩΡΙΝΑ: Στο Νοσοκομείο παραμένει άλυτο το πρόβλημα της Καρδιολογικής κλινικής

καθώς  υπηρετεί  μόνο  ένας  επιμελητής  (Διευθυντής)  και  μία  ειδικευόμενη,  ενώ  οι  εφημερίες

καλύπτονται με μετακινήσεις Καρδιολόγων από Νοσοκομεία και Κέντρα Υγείας της Δυτικής και

Κεντρικής  Μακεδονίας.  Στην  Παθολογική  κλινική  υπηρετεί  ένας  μόνιμος  επιμελητής  και  δύο

επικουρικοί.  Γενικότερα,  στο σύνολο των εργαζομένων περίπου το 30% είναι  συμβασιούχοι,  με

συνέπεια να καθίσταται  απαραίτητη η  συνεχής ανανέωσή των συμβάσεών τους  (και  επιθυμητή

μονιμοποίησή τους), ώστε να λειτουργεί το Νοσοκομείο. Καθυστερεί η ενίσχυση με προσωπικό του

ΚΕΦΙΑΠ  Αμυνταίου (μοναδικού  Κέντρου  Αποκατάστασης  κλειστής  Νοσηλείας  Δημοσίου

χαρακτήρα στη Βόρεια Ελλάδα) ώστε να εξυπηρετεί περισσότερους ασθενείς. Η μονάδα τεχνητού

νεφρού με 35 περίπου που κάνουν αιμοκάθαρση λειτουργεί με μία επιμελήτρια Ά και μία γενική

Ιατρό μετά την πρόσφατη μετακίνηση της άλλης επιμελήτριας που είχε.

ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ:

1.  Κ.Υ.  ΤΣΟΤΥΛΙ:  Στο Κέντρο Υγείας  υπάρχουν κενά σε  πληρώματα ασθενοφόρων και

καλύπτονται  από  το  Νοσηλευτικό  προσωπικό.  Από  γιατρούς  γίνεται  ανακύκλωση  από  τα

περιφερειακά ιατρεία. Το Κέντρο Υγείας κάνει ανακαίνιση των κτιρίων.

2. Κ.Υ. Ν. ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ: Στο Κέντρο Υγείας υπάρχουν μεγάλες ελλείψεις Νοσηλευτικού και

Ιατρικού προσωπικού. Επίσης υπάρχει έλλειψη πληρωμάτων ασθενοφόρων και καλύπτονται από
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τους Νοσηλευτές. Ανακαίνιση γίνεται αυτή τη στιγμή του κτιρίου και ιατρικού εξοπλισμού. Στο

Κέντρο Υγείας εργάζεται μόνο επικουρικό προσωπικό που ανακυκλώνεται.

3. Κ.Υ. ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ: Το Κ.Υ. έχει μεγάλη έλλειψη από όλες τις ειδικότητες γιατρών αλλά

και οδηγούς ασθενοφόρων. Μεγάλη έλλειψη υπάρχει επίσης σε αναλώσιμα υλικά. Αυτή τη στιγμή

γίνεται ανακαίνιση του Κέντρου Υγείας οπότε θα αντιμετωπιστούν τα κτιριακά προβλήματα που

υπήρχαν.  Από  προσωπικό  δεν  έχει  προσληφθεί  κάποιο  άτομο  καινούργιο  και  εργάζεται  μόνο

επικουρικό προσωπικό.».

 Δεδομένου ότι το  Εθνικό Σύστημα Υγείας αποτελεί  έργο του ΠΑΣΟΚ, προς  όφελος του

συνόλου της ελληνικής κοινωνίας και πρωτίστως των μη προνομιούχων.

Δεδομένης της γενικότερης υποβάθμισης και απαξίωσης που βιώνει η Δυτική Μακεδονία

σε  σειρά  κρίσιμων παραμέτρων  της  καθημερινότητας  των  κατοίκων  της,  υπό  το  βάρος  των

πολλαπλών συνεπειών της βίαιης απολιγνιτοποίησης.

Δεδομένης, ενδεικτικά, της αριθμ. 6366/23.8.2024 Ερώτησής2 μου για την αναβάθμιση του

Κέντρου Αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ) Αμυνταίου.

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:

1) Τι  απαντάτε  αναφορικά  με  την  υφιστάμενη  κατάσταση,  όπως  αυτή  αποτυπώνεται  στην

ανωτέρω Ανακοίνωση έρευνας της ΠΟΕΔΗΝ, για κάθε μία από τις δημόσιες δομές υγείας της

Δυτικής Μακεδονίας;

2) Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η Κυβέρνηση από το 2019 μέχρι σήμερα για τα προαναφερθέντα

προβλήματα και ελλείψεις; 

3) Τι προτίθεστε να πράξετε και σε ποιο χρονοδιάγραμμα υλοποίησης για την αντιμετώπιση της

υποστελέχωσης  και την  επίλυση των λειτουργικών  εμποδίων στα ανωτέρω Νοσοκομεία και

Κέντρα Υγείας;

4) Ποια είναι η  πορεία υλοποίησης δράσεων του  Ταμείου Ανάκαμψης & Ανθεκτικότητας και

του συνόλου των  εν εξελίξει χρηματοδοτικών προγραμμάτων,  ειδικά  όσον αφορά τις δομές

του Ε.Σ.Υ. στη Δυτική Μακεδονία, με διακριτή αναφορά στο αντίστοιχο ποσοστό απορρόφησης;

5) Προτίθεστε  να  αποδεχτείτε  τη  δέσμη  ρεαλιστικών  και  τεκμηριωμένων  προτάσεων  του

ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής για την “αναγέννηση” του Ε.Σ.Υ.;

2 https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-078e1bc7375a/12663457.pdf 
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Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)

[4]




